



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田如密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kin Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk
hikps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: nts@hkssf.org.hk
ntpsac@hkssf.org.hk

2021 – 2022 年度中學學界體育比賽安排

因應教育局於 2 月 28 日宣布中學面授課堂將不早於 4 月 29 日恢復，經中學體育理事會考慮多項因素後，包括恢復面授課堂及場地重新開放後需要給予學校和學生運動員三星期作好準備，以及參考各項防控指引等等，有關本年度之中學比賽安排如下：

1. 暫停 5 月 20 日前舉行的各項中學體育比賽；
2. 如中學於 4 月 29 日恢復面授課堂，在符合教育局指引及場地安排許可下，暫定不早於 5 月 20 日恢復不涉及身體接觸的比賽。

本會將繼續密切留意疫情發展，適時在本會官方網頁公布比賽之最新安排，敬請留意。

此致

各中學會員學校校長 及 體育科主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二二年三月四日

To: Principal and P.E. Panel of all member secondary schools

Arrangements for Secondary Schools Sports Competitions 2021 – 2022

In light of the announcement by the EDB on 28 February that face-to-face classes will not be resumed earlier than 29 April, the Secondary School Sports Council has decided on the latest competition arrangements for this season after considering various factors, including a preparation period of three weeks should be given to schools and student athletes after the resumption of face-to-face lessons and reopening of sports facilities, various precautionary measures etc. The arrangements are as follows:

1. All secondary schools sports competitions scheduled before 20 May will be suspended;
2. If face-to-face classes for secondary schools can be resumed on 29 April, sports competitions that do not involve physical contact will resume no earlier than 20 May tentatively, subject to EDB guidelines and venue availability.

The Federation will continue to closely monitor the epidemic development and further competition arrangements will be announced on our official website in due course.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 4 March 2022